
Zápisnica zo zasadnutia výboru Limba turist dňa 8.11.2023 

 

Prítomní: Igor Bazovský, Dana Pecnová, Pavol Slodičák, Lýdia Valentová, Oľga Sedliaková 

 

Program:    

1)  Zhodnotenie doterajšej činnosti, návrhy na zlepšenie 

2) Informácia o stave financií, návrhy na využitie 2% za rok 2022 

3) Návrh na baner Limba turist (transparent), jeho obstaranie 

4) Príprava koncoročnej kapustnice 

5) Príprava celoročného plánu Limba turist na rok 2024 

6) Rôzne 

 

1)  Zasadnutie otvoril predseda Igor Bazovský. Informoval prítomných, že prevzal od Mariána 

Šumšalu bankový účet, platobnú kartu, materiál na pešiu turistiku (stany, spacák) a získal prístup na 

internetovú stránku. 

Vyslovil spokojnosť s organizovaním 1-dňových akcií cykloturistiky, pešej turistiky, vodáckej 

turistiky, ako aj s plnením celoročného plánu. Nedostatky vidí v tom, že chýbajú väčšie viacdňové 

zájazdy  s autobusovou dopravou organizované zo strany členov Limba turist (za rok aspoň 1 cyklo 

a 1 pešiacky). 

 

2)  Lýdia Valentová informovala o stave financií na účte Limba turist, ktorý je k 31. 10 2023 vo 

výške 4119,10 EUR. Igor Bazovský predniesol návrh na zakúpenie 1 lode z 2% za rok 2022, ktoré 

musíme vyčerpať do konca roka 2023. Dve staršie lode boli dané na opravu (lepenie), ale treba 

rátať, že ich časom bude potrebné vyradiť. 

Prítomní po prediskutovaní schválili nákup novej lode značky Pálava (max. do výšky 1200€).  

Zodp.: I. Bazovský,  termín: ihneď 

 

3)  Členovia výboru diskutovali o návrhu a obstaraní baneru pre Limba turist. 

Zodp.: P. Slodičák,  termín: marec/2024 

 

4)  Nakoľko väčšina účastníkov vlaňajšej kapustnice vyjadrila spokojnosť s výberom 

reštaurácie aj s jedlom, zabezpečili sme reštauráciu u Šrámka v Záhorskej Bystrici na 9.12.2023 o 

14,00 hod. 

Zodp. za prihlasovanie a zoznam účastníkov: O. Sedliaková,  Turistika a lístky: D. Pecnová 

 

5)  Je potrebné pripraviť celoročný plán na rok 2024. Predseda I. Bazovský pošle výzvu 

členom nášho klubu, aby posielali návrhy. 

Zodp.: I. Bazovský,   termín: ihneď 

 

6)  Rôzne: 

- predbežný návrh termínu na výročnú členskú schôdzu výbor stanovil na 17.4.2024 

- členovia výboru vzali na vedomie, že o členstvo v Limba turiste majú predbežne záujem Ján 

Vidrnák, Ludvik Jenčuš a Ľubomír Hrabko. Členmi by sa mali stať od 1.4.2024. 

Zodp. za vybavenie prihlášok, preukazov a známok: O. Sedliaková, termín: jan.-febr. 2024. 

- bude potrebné dať urobiť novú pečiatku Limba turist (zodp. a termín si ešte dohodneme). 

 

Zapísala: Oľga Sedliaková                                                             V Bratislave 8.11.2023 

 


